

中文：

重要通知

致 貴客戶：

我們將於 **2023 年 8 月 31 日**起停止繳費靈及工商銀行（亞洲）有限公司 - 附屬戶口的存款服務。

為讓 閣下可以更安全及輕鬆地管理財務，閣下可使用我們的 eDDA 存款服務。eDDA 是一種電子直接付款授權，讓 閣下可以在電子裝置上即時存款至本公司。有關 eDDA 的詳情可瀏覽以下網站：

https://www.swwhyhk.com/storage/app/media/banner/eDDA/Leaflet_TC.pdf

除了 eDDA 之外，我們還提供其他存款方式，例如 FPS 或銀行轉帳等。閣下可瀏覽以下網站以了解更多詳情。

<https://www.swwhyhk.com/tc/fund-deposit-and-withdrawal>

如有任何查詢，請聯絡 閣下之客戶經理或客戶服務熱線（852）2250 8298。

再次感謝閣下對我們公司的支持與信任。

申萬宏源證券（香港）有限公司
申萬宏源期貨（香港）有限公司
謹啟

英文:

Important Notice

Dear Customers,

We regret to inform you that we will discontinue the PPS and Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited (ICBC) – "Sub A/C" deposit service on **Aug 31, 2023**.

In order to manage your fund in a more secure and easier way, you can use our eDDA deposit service. eDDA is an electronic direct debit authorization that enables you to deposit fund on your electronic device immediately. For details of eDDA, please refer to:

https://www.swwhyhk.com/storage/app/media/banner/eDDA/Leaflet_TC.pdf

In addition to eDDA, we also offer other deposit methods such as FPS and bank transfer. You can visit our website as below for details.

<https://www.swwhyhk.com/en/fund-deposit-and-withdrawal/>

If you have any queries, please contact your Account Executive or our Customer Service Hotline at (852) 2250 8298.

Thank you for your continued support and trust in our company.

Your sincerely,

Shenwan Hongyuan Securities (H.K.) Limited

Shenwan Hongyuan Futures (H.K.) Limited